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Referat af bestyrelsesmøde den 18. maj 2022

Tilstede var Airi, Carsten, Thomas, og Daniel (referent).
Per var med pr. telefon da YouSee blev drøftet.

- Referat fra generalforsamlingen godkendes.

- Ny medarbejder i kommunen har kontaktet bestyrelsen vedr. udestuer.
Det er op til den enkelte beboer selv at søge dispensation ved kommunen,
såfremt beboeren ønsker udestue.

- Formanden tager kontakt til festudvalget og får sat projektet i gang.

- Formanden tager kontakt til nr. 26 vedr. forsikringssag. Bestyrelsen kan
desværre ikke gøre mere i sagen, da vi mener det er mellem den enkelte
beboer og forsikringsselskabet.

- Bestyrelsen har fået en henvendelse fra nr. 54 omkring
forbedringer/justeringer til fællesområderne. Bestyrelsen drøftede
forslagene, og besvarer beboeren.

- Bestyrelsen gennemgår opgaver og andet praktisk til næste arbejdsdag.

- Bestyrelsen drøfter indholdet af generalforsamlingens dagsorden, og er
ærgerlige over det lave fremmøde.

- Bestyrelsen snakker om algebehandlingen tagene fik sidste år. Det
besluttes at vente til efteråret med at drøfte det videre.

- Formanden har taget kontakt pr. mail til Bellishavens bestyrelse vedr. at
deres beboere bruger vores parkeringspladser, men har endnu ikke fået
svar.

- Bestyrelsen har henvendt sig til en jurist om mulig sag angående YouSee,
og sender materiale for at få overslag på videre forløb.

Næste bestyrelsesmøde er onsdag den 14. september kl. 19.00 ved Airi.


